

24 April 2024

24 ابريل 2024م

Award of Power and MSFE Agreement

إرساء عقد الطاقة تحلية المياه بطريقة التقطير الومضي

Barka Water and Power Company SAOG (the 'Company') is pleased to advise the Financial Services Authority, the Muscat Stock Exchange and the investors' community that the Company has received letter of award from Nama Power and Water Procurement Company (PWP) for a new Power and Water Purchase Agreement (PWPA).

يسر شركة بركاء للمياه والطاقة ش.م.ع.ع ("الشركة") أن تبلغ هيئة الخدمات المالية بورصة مسقط ومجتمع المستثمرين بأن الشركة قد تلقت خطاب الجائزة من شركة نماء لشراء الطاقة والمياه (PWP) لاتفاقية شراء الطاقة والمياه الجديدة (PWPA).

The award includes Power plant for 8 years and 9 months term with operations starting from 1 June 2024 and multi-stage flash evaporator (MSFE) water plant for 3 years term starting from 1 September 2024 with extension option at PWP's discretion for a further term of 3 years and another term of 2 years & 9 months (total 8 years and 9 months term).

ويشمل العقد السعة الكاملة لمحطة توليد الكهرباء لمدة 8 سنوات و 9 أشهر مع عمليات تبدأ من 1 يونيو 2024 وكذلك محطة مياه البحر بطريقة التقطير الومضي متعدد المراحل (MSFE) لمدة 3 سنوات تبدأ من 1 سبتمبر 2024 مع خيار التمديد وفقا لتقدير شركة شراء الطاقة والمياه لمدة 3 سنوات أخرى وفترة أخرى مدتها سنتان و 9 أشهر (إجمالي 8 سنوات و 9 أشهر).

The Company has accepted the award on 24 April 2024 and is currently working with PWP on the finalization and approval of the PWPA and other project agreements. Further updates will be announced in due course.

وقد تسلمت الشركة رسالة إرساء العقد في 24 أبريل 2024 وتعمل حاليا مع شركة مشتريات الطاقة والمياه على الصيغة النهائية للعقد وكذلك لعقود المصاحبة للمشروع. سيتم الإعلان ع المزيد من التحديثات حين صدورها.

The Company would like to express its gratitude to PWP, the Authority for Public Services Regulation (APSR), the Board of Directors, Shareholders and other stakeholders for their continued support.

تود الشركة أن تعرب عن امتنانها لشركة نماء لشراء الطاقة والمياه وهيئة تنظيم الخدمات العامة (APSR) ومجلس الإدارة والمساهمين وأصحاب المصلحة الآخرين لدعمهم المستمر.



سالم زاهر السبياني
الرئيس التنفيذي
Salim Zahir Sibani
Chief Executive Officer